傳統醫藥研究所碩士班

110 學年度

| 最低修業年限 | 一年 |
|------------------------|---|
| 應修學分數 | 24 學分(碩士班研究生論文學分另計) |
| 應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定 | (一)碩士班修業期限以一至四年為限。 (二)碩士班研究生,至少應修畢二十四學分。 (三)碩士班研究生論文學分(六學分)另計。 (四)必修科目:含專題討論(8學分/4學期)、傳統醫藥學概論(2學分)、中醫醫藥學概論(2學分)及學術研究倫理(0學分))共十二學分。 (五)選課、加退選課悉依本校學則及相關規定辦理。 |
| 備註 | |

Institute of Traditional Medicine Master Program Academic Year 2021

| Mini. Term of Study | 1 year |
|-------------------------------|--|
| Minimum Credits | 24 credits (Thesis credits are not included) |
| Curriculum and Regulations | The studying period for master program is 1-4 years. Graduate student must take at least 24 credits for the requirement of graduation. The research dissertation (6 credits) is not included. Required courses: Seminar (8 credits/4 semesters), Introduction of Traditional Medicine (2 credits), Introduction of Chinese Medicine (2 credits), Research Ethics (0 credits) Course selection, enrollment, and withdrawal shall be handled in accordance with school academic rules and related regulations. |